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Göteborg 400+ Göteborg i dag är ett resultat av nästan 400 år av stadsplanering — vissa delar är bra, andra mindre bra. De senaste
decennierna har betytt allt från miljonprogram med betongförorter, massbilism och sovstäder till kvartersstadsdelar, blandstäder och
aktivitetsbaserade stadsdelar. Nu planeras det för ett flertal nya stadsdelar i regionen. Hur ska man tänka för att undvika historiens
misstag, för att bygga ekologiskt, socialt och ekonomiskt hållbart och samtidigt skapa de stadsdelar morgondagens göteborgare vill
ha? Missa inte diskussionen på framtidsseminariet Göteborg 400+. Anmälan stänger om en vecka – säkra din plats nu!

Panelen som diskuterar 2020-talets stadsplanering består av:<br /> Bjarne Fjellanger, vd, Mölndala.<br /> Viktoria Walldin, socialantropolog, White.<br />
Mats Rönnbo, utvecklingsdirektör, Skanska.<br /> Urban Hammarlund, regionchef Stadsprojekt, Jernhusen.<br /> <br /> Göteborg 400+ är ett renodlat
framtidsseminarium som Göteborg från stadens 400-årsjubileum 2021 och framåt. De flesta av de tyngsta fastighetsprofilerna i Göteborg – som Erik Selin,
Hans Wallenstam, Mariette Hilmersson, Björn Siesjö och P-G Persson medverkar på seminariet och presenterar sina viktigaste tankar om framtidens
Göteborg. Dessutom medverkar bland andra Oscarsregissören Ruben Östlund, som delar med sig av sina tankar om social hållbarhet i stadsplaneringen.<br
/> <br /> Du ser hela programmet <a href="http://www.fastighetssverige.se/400+/program">här</a> och du anmäler dig <a
href="http://www.fastighetssverige.se/400+/anmalan">här</a>.
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